
Komisia pre výstavbu, životné prostredie a územné 

plánovanie pri MZ vo Fiľakove  

Zápisnica  

zo zasadnutia komisie pre výstavbu, životné prostredie a územné plánovanie pri MZ             

vo Fiľakove konanej dňa 30.01.2024 o 16.00. 

 

Prítomní: viď. Prezenčná listina 

Predseda komisie: 

Ing. László Kerekes  

Členovia komisie: 

Mgr. Csaba Balázs                                   

Ing. arch. Attila Berta 

Marian Cirbus 

Ing. Vince Erdős       

Mária Gyetvaiová    

 

Na zasadnutí sa zúčastnili všetci členovia komisie. 

 

Zahájenie 

Predseda komisie  Ing. László Kerekes zahájil zasadnutie, privítal členov komisie a informoval 

prítomných o jednotlivých bodoch na prerokovanie vo veci: 

 

1. Berenčík Ján a manž. Mária, Kukučínova 823/9, Fiľakovo – žiadosť o odpredaj mestského 

pozemku pod stavbou 

2. Návrh VZN mesta Fiľakovo, ktorým sa mení VZN o sociálnych službách – 2024 aj 

s dôvodovou správou  

3. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Fiľakovo č. 1/2024 o poplatkoch                         

za znečisťovanie ovzdušia 

4. Návrh  na schválenie ZADANIA pre Územný plán mesta Fiľakovo 

5. Dňa 30.01.2024 bol ešte materiál na prerokovanie doplnený o Výsledky inventarizácie 

majetku mesta k 31. 12. 2023. 

6. Diskusia 

 

Stanovisko komisie k jednotlivým bodom: 

 

K bodu č.1: Berenčík Ján a manž. Mária, Kukučínova 823/9, Fiľakovo – žiadosť 

o odpredaj mestského pozemku pod stavbou. 

Členom komisie bola  predložená žiadosť o odpredaj mestského pozemku pod stavbou.  

Berenčík Ján a manž. Mária ako vlastníci garáže súp. č. 2347 pri bytovom dome na ul. 

Kukučínovej vo Fiľakove žiadajú o odpredaj mestského pozemku parc. CKN č. 876/4, zastavaná 



plocha a nádvorie o výmere 27 m2 za kúpnu cenu 560,00 EUR (20,74 EUR/m2) stanovenú 

znaleckým posudkom č. 257/2023 znalkyne Ing. Andrea Bothová. 

 

Uznesenie č. 1/2024: Komisia schvaľuje predaj mestského pozemku pod stavbou na  pozemku 

parc. CKN č. 876/4 o výmere 27 m2 za kúpnu cenu 560,00 EUR (20,74 EUR/m2) stanovenú 

znaleckým posudkom. 

 

Hlasovanie   za:   6 proti: 0 zdržal sa:   0 

 

K bodu č.2: Návrh VZN mesta Fiľakovo, ktorým sa mení VZN o sociálnych službách – 

2024 aj s dôvodovou správou. 

Členom komisie bol predložený Návrh VZN mesta Fiľakovo, ktorým sa mení VZN o sociálnych 

službách – 2024 aj s dôvodovou správou. 

Uznesenie č. 2/2024: Komisia schvaľuje Návrh VZN mesta Fiľakovo, ktorým sa mení VZN o 

sociálnych službách – 2024 aj s dôvodovou správou. 

Hlasovanie   za:   6 proti: 0 zdržal sa:   0 

 

K bodu č.3: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Fiľakovo č. 1/2024 

o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia 

Členom komisie bol  predložený Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta Fiľakovo č. 

1/2024 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. 

Uznesenie č. 3/2024: Komisia schvaľuje Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Mesta 

Fiľakovo č. 1/2024 o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia. 

Hlasovanie   za:   6 proti: 0 zdržal sa:   0 

 

K bodu č 4: Návrh  na schválenie ZADANIA pre Územný plán mesta Fiľakovo 

Členom komisie bol predložený Návrh  na schválenie ZADANIA pre Územný plán mesta 

Fiľakovo.  

Členovia komisie  súhlasia s návrhom.  

Uznesenie č. 4/2024: Komisia schvaľuje ZADANIE pre Územný plán mesta Fiľakovo.  

Hlasovanie   za:   6 proti: 0 zdržal sa:   0 

 

K bodu č 5:  Výsledky inventarizácie majetku mesta k 31. 12. 2023. 

Členom komisie boli predložené výsledky inventarizácie majetku mesta k 31. 12. 2023. 

 Uznesenie č. 5/2024: Komisia berie na vedomie  Výsledky inventarizácie majetku mesta            

k 31. 12. 2023. 

Hlasovanie   za:   6 proti: 0 zdržal sa:   0 

 



K bodu č. 6:  Diskusia  

V rámci diskusie prišlo od člena komisie upozornenie, že sa z hradných múrov -  

pravdepodobne dôsledkom poveternostných vplyvov - uvoľňujú kamene a tie padajú na cestu, 

ohrozujú komunikáciu ako aj priľahlú nehnuteľnosť.  Po zasadnutí som ako  zapisovateľka 

komisie túto informáciu oznámila riaditeľke Hradného múzea vo Fiľakove, Mgr. Viktórii 

Tittonovej. 

V rámci diskusie sa navrhuje, aby sa k domu smútku na miestnom cintoríne vybudoval 

prístrešok. Kapacita domu smútku je malá a v prípade nepriaznivého počasia ľudia stoja vonku 

na daždi, atď. ..... Poznamenalo sa, že na okolí skoro všetky, aj menšie obce už majú tento 

nedostatok poriešený.  

  

Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov rokovania predseda komisie  sa poďakoval za účasť a vyhlásil  

zasadnutie za ukončené. 

 

 

Členovia komisie mali možnosť naštudovať si predložený materiál, ktorý bol doručený 

každému z členov komisie elektronickou poštou dňa 24.01.2024, následne ešte doplnený dňa 

29.01.2024 a 30.01.2024. Prípadné pripomienky mali možnosť ešte zaslať do 1.2.2024 

elektronickou poštou.  

 

 

 

 

                                                                                   ...................................................... 

Zapísala: Ing. Vass Anikó                                                    Ing. László Kerekes  

  Zapisovateľka komisie                                                         predseda komisie  


